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30th June 2022 

Dear Alumni,  

Election Result of 1st Executive Committee for  

the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association 

The Election of the 1st Executive Committee for the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association has 

been completed. Five nominations were received by the deadline on 3rd June 2022, and all were confirmed to be 

valid. 

As there were only five valid nomination forms, the election were be conducted by a vote of confidence. The 

five valid candidates were the 2007 graduates: No. 1 Lai Wai Lam Gavin, No. 2 Cheung Gidi, No. 3 Chantal Soong, 

No. 4 Leung Ching Nam Jason and No. 5 Teng Cheuk Yan. The bidding result was 37 votes in favour and 1 vote 

against. They became the 1st Executive Committee for the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association. 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

__________________                                        ________________________ 

Mr. Alan P. Y. Chow                                         Vice Principal Chan Suet Kwan  

School Principal                                            Member of Preparatory Steering Committee 

 

各位校友： 
 

第一屆校友會常務委員會選舉結果 
 
和富慈善基金李宗德小學校友會第一屆常務委員選舉已完成。直至截止日期 2022年 6月 3日

止，學校收到五份提名表格，經審閱有關資料後，全部申請提名為有效。 

由於只有五份有效提名表，是次選舉以信任票方式進行投票程序。五位有效的參選人為 2007

年度的畢業校友：1 號黎蔚藍、2 號張旨迪、3 號宋泳漩、4 號梁青男及 5 號鄧焯仁。投票結果為

37票信任、1票不信任，五當參選人當選為第一屆校友會常務委員會委員。 

 

 

 
 

和富慈善基金李宗德小學                    校友會籌備委員會委員 
 

 
 
__________________            ____________________ 

校長  鄒秉恩                副校長  陳雪荺  
 
                                                                二零二二年六月三十日 

 


